
 
 

 
P R O T O K Ó Ł      

 
z posiedzenia Komisji Finansowo- Bud Ŝetowej  

 
W  dniu 25 czerwca  2008 r. 

 
 
 
SE-PO. 0063-2-6/08 
 
 
Obecni :   
 
GraŜyna Strączek -Przewodnicząca - obecna 
Ireneusz Gawroński- Z-ca Przewodniczącego- obecny 
Marcin Musiał- obecny 
Jolanta Moćko- obecna 
Wiesław Konderak- obecny 
Andrzej Świątek- obecny 
Władysław Oczkowicz- obecny 
 
 
 
W posiedzeniu Komisji uczestniczyli:  
 
Urszula Polak-Wałek- Skarbnik Miasta, Marek Mrozowski- Burmistrz Miasta, Sławomir Święch- 
Przewodniczący Komisji, Małgorzata Skiba- Zastępca Kierownika Wydziału Rozwoju Miasta i InŜynierii 
Miejskiej,  Teresa Wąsowicz- Kierownik Wydziału Polityki Społecznej, Agnieszka Nowak- Zastępca 
Kierownika Wydziału Gospodarki Nieruchomościami 
 
 
Posiedzenie Komisji prowadziła :  
 
Przewodnicząca Komisji GraŜyna Strączek 
 
 
Porządek posiedzenia:  
 
1. Omówienie finansowania z budŜetu miasta aktualnie realizowanych przedsięwzięć inwestycyjnych  

oraz kredyty. Pozyskiwanie środków zewnętrznych. 
2. Zaopiniowanie materiałów sesyjnych.  
3. Sprawy bieŜące 
 
 
 
GraŜyna Str ączek  -  Przewodnicz ąca Komisji  
 
- Rozpoczniemy od om omówienia projektu uchwały w sprawie zmian w budŜecie miasta na 
 2008 rok wraz z autopoprawką 
 

 
Urszula Polak-Wałek  -  Skarbnik Miasta  
 
- Omawia projekt uchwały, autopoprawkę oraz zmiany w Wieloletni Planie Inwestycyjnym 
 
 
GraŜyna Str ączek  -  Przewodnicz ąca Komisji  



 
- Otwieram dyskusję. 
 
 
Dyskusja nt: projektu uchwały w sprawie zmian w bud Ŝecie miasta na 2008 rok.  

 
 
W dyskusji udział wzięli: 
 

1. A. Świątek - Członek Komisji      
2. G. Strączek - Przewodnicząca Komisji         
3. W. Oczkowicz - Członek Komisji 
4. I. Gawroński - Zastępca Przewodniczącego Komisji          

 
 

 
 
GraŜyna Str ączek  -  Przewodnicz ąca Komisji  
 
- Kto z państwa jest za pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały? 
 

 
 

 
GŁOSOWANIE  (radna J. Mo ćko nie brała udziału w głosowaniu) 
 
5 za 
0 przeciw 
1 wstrzymało si ę 
 
 
Przewodnicz ąca stwierdziła, Ŝe projekt uchwały w sprawie zmian w bud Ŝecie miasta na 2008 

rok został pozytywnie zaopiniowany przez Komisj ę. 
 
 
 
GraŜyna Str ączek  -  Przewodnicz ąca Komisji  
 
- Przechodzimy do omówienia materiału komisyjnego tj. Omówienie finansowania z budŜetu 
 miasta aktualnie realizowanych przedsięwzięć inwestycyjnych  oraz kredyty. Pozyskiwanie 
 środków zewnętrznych. 
 
 
Małgorzata Skiba  -  Kierownik Wydziału Rozwoju Mia sta i In Ŝynierii 
Miejskiej  
 
- Omawia materiał przedłoŜony radnym. 
 
 
GraŜyna Str ączek  -  Przewodnicz ąca Komisji  
 
- Otwieram dyskusję. 
 
 
Dyskusja nt:finansowania z bud Ŝetu  miasta aktualnie realizowanych przedsi ęwzięć 
inwestycyjnych  oraz kredyty. Pozyskiwanie  środków zewn ętrznych. 
 
W dyskusji udział wzięli: 
 

1. M. Musiał - Członek Komisji 



2. M. Skiba - Zastępca Kierownika Wydziału BK-RM 
3. M. Mrozowski - Burmistrz Miasta 
4. A. Świątek - Członek Komisji 
5. W. Oczkowicz - Członek Komisji 
6. I. Gawroński - Zastępca Przewodniczącego Komisji 
7. U. Polak-Wałek - Skarbnik Miasta 
8. A. Świątek - Członek Komisji 
9. G. Strączek - Przewodnicząca Komisji 

 
 
 
 
GraŜyna Str ączek  -  Przewodnicz ąca Komisji  
 
- Kto z państwa jest za pozytywnym zaopiniowaniem przedstawionego materiału? 
 

 
 

GŁOSOWANIE  
 
6 za 
0 przeciw 
1 wstrzymało si ę 
 
 
Przewodnicz ąca stwierdziła, Ŝe materiał  został pozytywnie zaopiniowany przez Ko misj ę. 
 
 
 
GraŜyna Str ączek  -  Przewodnicz ąca Komisji  
 
- Przechodzimy do omówienia projektu uchwały w określenia sposobu ustalania wysokości 
 opłat za korzystanie z wiat przystankowych zabudowanych gablotami jako nośników reklamy.  
 
 
Marek Mrozowski  -  Burmistrz Miasta  
 
- Omawia projekt uchwały przedłoŜony radnym. 
 
 
 
GraŜyna Str ączek  -  Przewodnicz ąca Komisji  
 
- Kolejny projekt uchwały w sprawie przystąpienia do Porozumienia w sprawie przygotowania i 
 realizacji projektu „Gospodarcza Brama Śląska etap I: uruchomienie Zagłębiowskiej Strefy 
 Gospodarczej” wpisanego do Indykatywnego Wykazu Indywidualnych Projektów Kluczowych 
 Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa Śląskiego na lata 2007- 2013. 
- Czy są pytania? 
 
 
W dyskusji udział wzięli: 
 

1. A. Świątek - Członek Komisji 
2. M. Skiba - Zastępca Kierownika Wydziału BK-RM 
3. M. Mrozowski - Burmistrz Miasta 
4. W. Oczkowicz - Członek Komisji 

 
 
 
 



GraŜyna Str ączek  -  Przewodnicz ąca Komisji  
 
- Kolejny projekt uchwały w sprawie określenia sposobu ustalania wysokości opłat za 
 korzystanie z wiat przystankowych zabudowanych gablotami jako nośników reklamy.  
 
 
Teresa Wąsowicz  - Kierownik Wydziału Polityki Społecznej i Edukacji  
 
- Omawia projekt uchwały przedłoŜony radnym.  
 
 
W dyskusji udział wzięli: 
 

1. G. Strączek - Przewodnicząca Komisji 
 

 
 
GraŜyna Str ączek  -  Przewodnicz ąca Komisji  
 
- Kolejny projekt uchwały w sprawie utworzenia przez Gminę Czeladź towarzystwa 
 budownictwa społecznego w formie spółki z ograniczoną odpowiedzialnością i objęcia w niej 
 100% udziałów.  
 
 
 
Marek Mrozowski  -  Burmistrz Miasta  
 
- Omawia projekt uchwały przedłoŜony radnym. 
 
 
Dyskusja nt: projektu uchwały w sprawie utworzenia przez Gmin ę Czeladź towarzystwa 
budownictwa społecznego w formie spółki z ograniczo ną odpowiedzialno ścią i obj ęcia w niej 
100% udziałów.  
 
 
W dyskusji udział wzięli: 
 

1. A. Świątek - Członek Komisji 
2. G. Strączek - Przewodnicząca Komisji 
3. S. Święch - Przewodniczący Rady Miejskiej 
4. M. Musiał - Członek Komisji 
5. I. Gawroński - Zastępca Przewodniczącego Komisji 
6. A. Nowak - Zastępca Kierownika Wydziału BK-GN 

 
 
 
PRZERWA 
 
 
GraŜyna Str ączek  -  Przewodnicz ąca Komisji  
 
- Przechodzimy do omówienia projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XXXIX/538/2004 

Rady Miejskiej w Czeladzi z dnia 28 października 2004 r. w sprawie uchwalenia statutu Gminy 
Miejskiej Czeladź. ( odczytuje treść projektu uchwały wraz z uzasadnieniem) 

- Proszę o przegłosowanie projektu uchwały. Kto jest za? 
 
 
W dyskusji udział wzięli: 
 

1. A. Świątek - Członek Komisji 



2. G. Strączek - Przewodnicząca Komisji 
3. J. Moćko - Członek Komisji 
4. W. Konderak - Członek Komisji 
5. I. Gawroński - Zastępca Przewodniczącego Komisji 
6. M. Musiał - Członek Komisji 

 
 
GŁOSOWANIE ( w głosowaniu nie brał udziału radny W.  Oczkowicz) 
 
5 za 
1 przeciw 
0 wstrzymało si ę 
 
 
Przewodnicz ąca stwierdziła, Ŝe projekt uchwały w sprawie  zmiany uchwały nr XXXI X/538/2004 

Rady Miejskiej w Czeladzi z dnia 28 pa ździernika 2004 r. w sprawie uchwalenia statutu 
Gminy Miejskiej Czelad ź  został pozytywnie zaopiniowany przez Komisj ę. 

 
 
 
GraŜyna Str ączek  -  Przewodnicz ąca Komisji  
 
- Po wyczerpaniu porządku obrad zamykam posiedzenie Komisji 
 
 
 
 
 
 
 
 

             Przewodnicz ąca  
Komisji Finansowo-Bud Ŝetowej 

 
            GraŜyna Str ączek 

 
Protokołowała: 
Agnieszka Pilarek  


